
 
 

Protokół nr 9/18 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Rodziny 

z dnia 23 stycznia  2018 roku 
 
Na ogólną liczbę 12 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 8. 

Nie uczestniczyli: 

1. Radna Marianna Jóskowiak  
2. Radny Andrzej Wojtkowski 
3. Radny Łukasz Kacprowski 
4. Radny Adama Zwierzyński 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła radna Wanda 
Mężyńska - Przewodnicząca Komisji. Na wstępie Przewodnicząca obrad powitała 
zebranych i po zapoznaniu się z listą obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
Stwierdziła, że radni otrzymali porządek obrad i zaproponowała wprowadzenie jako 
punktu 5 obrad „Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 
na 2018 r. w działach merytorycznie podległych Komisji”. Komisja w wyniku 
głosowania  7 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących przyjęła powyższy 
punkt. Komisja nie wniosła więcej  uwag do proponowanego porządku obrad  i  przyjęła 
następujący porządek dzienny: 

 
1. Przyjęcie protokołu nr 8/17 z dnia  13 grudnia  2017 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Łomży – druk nr 772,772A. 

3. Analiza i przyjęcie Planu Pracy Komisji oraz zgłoszenie propozycji tematów  

do Planu Pracy Rady Miejskiej na 2018 rok. 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2017. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 r. 

w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr 777,777A 

Sprawy różne i wolne wnioski.                                  
 

Ad.1  

Przyjęcie protokołu nr 8/17 z dnia  13 grudnia  2017 r. 

Komisja przyjęła protokół nr  8/17 z dnia  13 grudnia  2017 r. bez uwag. 

A 2.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Łomży – druk nr 772,772A 

Radna Wanda Mężyńska - Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

Radna Edyta Śledziewska zapytała o stanowisko wicedyrektora, w związku z czym 

jest stworzone  i jakie zadania Pani Dyrektor zamierza powierzyć wicedyrektorowi. 



Pani Maria Małgorzata Bachanowicz – Macieboch – Dyrektor Środowiskowego Domu 

Samopomocy wyjaśniła, że w placówce są trzy typy domów. Pierwszy typ domu jest 

dla osób niepełnosprawnych intelektualnie z upośledzeniem znacznym, głębokim  

i umiarkowanym ze sprzężonymi niepełnosprawnościami, następny typ domu 

mieszczący się w tej samej placówce, to chorzy z zaburzeniami psychicznymi. 

Ponadto, jeśli chodzi o zakres dla samego dyrektora to jest zbyt duży i dlatego też jest 

potrzebna taka funkcja. Jest to uzależnione od różnych potrzeb, ale szczególnie w tym 

okresie kiedy się przenoszą, kiedy trzeba zapanować równolegle nad taką ilością 

osób, z takimi zaburzeniami, jest to dla niej zbyt wielkie obciążenie. 

Radny Ireneusz Waldemar Cieślik zapytał czy mogliby mieć to na piśmie, żeby reszta 

radnych, która nie jest członkami Komisji miała to na uwadze. Stwierdził, że może 

należałoby dać umotywowanie. 

Radny Maciej Andrzej Borysewicz stwierdził, że rozumie, że jak Pani Prezydent 

wprowadza ten punkt to znaczy, że jest to uzgodnione, ale czy zastanawiali się w jakiej 

formule zorganizować to stanowisko, czy oficjalnie konkurs i pozyskanie osoby  

z zewnątrz, co równoznaczne będzie ze zwiększeniem kosztów działalności  

i czy mają zabezpieczone środki, czy myślą o tym, żeby zrobić to w drodze powierzenia 

obowiązków, np. pracownikowi obecnemu, co nie spowoduje aż tak drastycznego 

wzrostu kosztów, bo wystarczy wtedy dodatek funkcyjny. 

Pani Maria Małgorzata Bachanowicz – Macieboch – Dyrektor Środowiskowego Domu 

Samopomocy stwierdziła, że tak właśnie myśli. 

Radny Maciej Andrzej Borysewicz zwrócił uwagę, żeby to było taniej niż drożej. 

Więcej uwag Komisja nie zgłosiła. 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku przeciwnych i 1 wstrzymującym  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały sprawie zmian w statucie Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Łomży. 

Ad. 3 

Analiza i przyjęcie Planu Pracy Komisji oraz zgłoszenie propozycji tematów  

do Planu Pracy Rady Miejskiej na 2018 rok. 

 

Radna Wanda Mężyńska - Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że wszyscy otrzymali 

projekt planu i  poprosiła o uwagi. 

Pan Andrzej Karwowski – Naczelnik WGK zwrócił uwagę, że w planie na II kwartał 

punkty 9 i 12 powtarzają się. 

Radna Wanda Mężyńska - Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że punkt 12 zostanie 

wykreślony i w IV kwartale zostaje wykreślony grudzień, ponieważ nie będzie już ich 

dotyczył. Poinformowała, że pogrubioną czcionką wyróżniono w planie tematy na 

sesję. 

Więcej uwag Komisja nie zgłosiła. 



Komisja, w wyniku głosowania jednogłośnie -  8 głosami  za przyjęła po zmianach Plan 

Pracy Komisji na 2018 r. ( w załączeniu do protokołu) oraz propozycje tematów do 

Planu Pracy Rady Miejskiej na 2018 rok (tematy na sesję Rady Miejskiej wyróżniono 

w Planie pracy Komisji na 2018 r.  pogrubioną czcionką). 

 

Ad. 4 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2017. 

 

Radna Wanda Mężyńska - Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że wszyscy otrzymali 

projekt sprawozdania i  poprosiła o uwagi. 

Komisja uwag nie zgłosiła. 

Komisja, w wyniku głosowania 8 glosami za przy braku głosów przeciw  

i wstrzymujących przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2017. 

 

Ad. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 r.  

w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr 777,777A. 

Pani Elżbieta Parzych- Skarbnik Miasta przestawiła wniosek w sprawie zmian  

w budżecie miasta na 2018 r. w działach merytorycznie podległych Komisji zgodnie  

z  drukiem  nr 777,777A, w załączeniu do protokołu. 

Radny Ireneusz Cieślik zapytał czy 10.800 zł dotyczące MOPS  zł jest na miesiąc czy 

na cały rok. 

Pani Elżbieta Parzych- Skarbnik Miasta stwierdziła, że na cały rok. 

Radny Ireneusz Cieślik zapytał czy tak samo 12 000 zł dla biblioteki. 

Pani Elżbieta Parzych- Skarbnik Miasta stwierdziła, że tak, bo okazało się, że  

księgowe źle policzyły.  

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

Komisja w wyniku głosowania 6 głosami za, przy braku przeciwnych i 2 

wstrzymujących  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta na 2018 rok w działach merytorycznie podległych Komisji. 

Ad. 6 

Sprawy różne i wolne wnioski.    

Komisja spraw i wniosków nie zgłosiła. 

     

 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodnicząca obrad 
zamknęła posiedzenie komisji. 



Na tym protokół zakończono. 

         Przewodnicząca Komisji 
                  Bezpieczeństwa i Rodziny 
 
 
                                      Wanda Mężyńska 

 

 

Protokołowała: 

Izabela Jankiewicz 

                         


